
Zápis z jednání Školské rady 

Základní školy Opočno, okres Rychnov nad Kněžnou  

konané dne 28.08.2024 v 16.00 hodin 

 

Přítomni: Ing. arch. Veronika Kroulíková, Ph.D., Ivana Štěpánová, Šárka Škrabalová, Kateřina   

Francová, Iva Tošovská, Mgr. Daniel Michl 

Hosté: Mgr. Eva Alexanderová 

 

Program: 

1. Úvod – zahájení, schválení programu 

2. Informace členů školské rady, popřípadě ředitelky školy 

3. Schválení výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2023/2024 

4. Schválení Školního řádu ZŠ Opočno na školní rok 2024/2025 

5. Jiné – diskuze, připomínky 

 

ad 1) Zahájení, schválení programu  
 

Paní Kroulíková nás přivítala a zahájila jednání. Jako host byla pozvána ředitelka školy. 

Jednání bylo zahájeno schválením programu školskou radou. 

 

Hlasování členů rady: pro: 6 

   proti: 0 

   zdržel se: 0 

 

ad 2) Informace členů školské rady, popřípadě ředitelky školy 

Usnesení: Členové školské rady byli informováni o stavebních úpravách během školních 

prázdnin na budově čp. 4, čp. 11 a čp. 313 a též o personálním a organizačním zajištění chodu 

školy.  

 

ad 3) Schválení výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2023/2024 

Usnesení: Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2023/2024 byla schválena.   

Hlasování členů rady: pro: 6 

   proti: 0 

   zdržel se: 0 



ad 4) Schválení Školního řádu ZŠ Opočno na školní rok 2024/2025 

Usnesení: Školní řád na školní rok 2024/2025 byl schválen.  

Hlasování členů rady: pro: 6 

   proti: 0 

   zdržel se: 0 

 

ad 5) Diskuze, připomínky 

Usnesení: Bez připomínek. 

 

 

Další jednání je naplánováno na leden 2025. 

 

Jednání bylo skončeno v 17.00 hodin. 

 

Zapsala: Iva Tošovská 

 

Předseda: Ing. arch. Veronika Kroulíková, Ph.D. 

 


